
Wordt het Zuidplein weer helemaal van nu?
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Het heeft even geduurd, maar na twintig jaar is het dan toch zover: winkelcentrum Zuidplein in Rotterdam gaat
voor twintig miljoen euro ingrijpend op de schop. Hoe moet het er precies uitzien en wat verwacht de
consument eigenlijk van een winkelcentrum anno nu? We vragen het aan Pieter Affourtit, die als directeur en
bestuurder van de VvE verbonden is aan het winkelcentrum.
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